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M. Smeldi ja T. Trisbergi 
artikkel valgustas paljusid 
probleeme Anija kooli 
taasavamise kohta ja selle
ga seonduvaid raskusi. Kõik 
sõltub siiski inimestest en
dist, kohalike majandus
juhtide perspektiivsest mõt
telaadist (juhul kui see on 
olemas) ja ka tahtmisest ha
kata uutmoodi elama ning 
töötama.

Nõupidamisel, millest 
võtsid osa rajooni täitevko
mitee esimees E. Luik, esi
mehe asetäitja E. Johanson, 
hariduskoondise juhataja 
asetäitja A. Sirkel, Anija 
Küla Täitevkomitee esimees 
I. Väli ja Kehra sovhoosi 
direktor L. Pohläk, arutati 
Anija algkooli taasavamise
ga seotud küsimusi.

Otsustati:
#  tellida Anija mõisa re
mondi projektdokumentat
sioon koos kooli käsutusse 
minevate ruumide eelarve
tega. Projekti tähtaeg on 
I kvartal 1990, tellija Keh
ra sovhoos;
#  remonditööd teeb Kehra 
sovhoos. Tähtaeg on 1. sep
tember 1990. Anija mõisa 
ruumide orienteeruv mak

sumus on 60 000 rbl., need 
vahendid leiab rajooni täi
tevkomitee;
•  hariduskoondis komplek
teerib ruumid vajaliku 
mööbliga ja õppeinventari- 
ga 1. septembriks 1990;
#  Anija külanõukogul koos 
hariduskoondisega selgita
da välja piirkonnas elavad 
pedagoogid, kes oleksid 
nõus uude kooli tööle tule
ma, või leidma uue kaadri 
ja kindlustama neile ela
mispinna. Tähtaeg 1. august 
1990.

Mõis kuulub Kehra sov
hoosi bilanssi. Anija mõisa 
kompleksset kapitaalremon
ti, millega ei tohi viivitada, 
kooli avamine ei puuduta 
(on perspektiivis), kuid tin
gib lahenduste otsimise ja 
otsustava tegutsemise kii
rendamise. Mõisahoone tu
leb päästa kui kaitse all 
olev objekt ja kui koolima
ja, kus on õppinud praegu 
õppima asuvate laste vana
emad-vanaisad ja kus hak
kavad õppima need tuleva
sed põlved, kelle isad-emad 
tahavad minna esimesse 
klassi 1. septembril 1990.
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